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Mutatie coronavirus bij nertsen  -  Maatregelen

In Denemarken gaat men alle nertsen die in het land gekweekt worden, afslachten wegens 
een mutatie van het coronavirus. Die mutatie werd al op twaalf mensen overgedragen en 
bedreigt de werking van een toekomstig vaccin.

Het virus is dus gemuteerd onder de nertsen en werd doorgegeven aan de mens. Bij twaalf 
Denen is de ‘nertsenmutatie’ aangetroffen en zij reageerden slecht op antilichamen tegen 
het coronavirus. Mogelijk zou een coronavaccin weinig of geen effect hebben op de 
gemuteerde variant.

Denemarken waarschuwt dat de mutatie zich naar andere delen van het land, of zelfs de 
rest van de wereld zou kunnen verspreiden.

1. Worden er in Vlaanderen nog steeds testen uitgevoerd bij nertsenbedrijven? Zo ja, zijn 
er al positieve gevallen bekend? Zo niet, gaat de minister een initiatief nemen opdat 
deze testen afgenomen worden?

2. Is er in Vlaanderen al een nertsenmutatie aangetroffen? Zo ja, welke actie gaat de 
minister daaromtrent ondernemen? Zo niet, gaat hij inzetten op het detecteren van 
een nertsenmutatie bij de nertsenbedrijven? Gaat de minister in overleg met het FAVV 
(Federaal Agentschap voor de veiligheid van de voedselketen) om zo snel mogelijk 
actie te ondernemen?

3. Gaat de minister extra controles uitvoeren op nertsen die ingevoerd worden vanuit 
Denemarken? Zo ja, wanneer start hij met die controle? Zo niet, gaat de minister in 
overleg met de bevoegde instanties om dat zo snel mogelijk op te starten?
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Dierengezondheid behoort niet tot mijn bevoegdheid. 


